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Нов лицеНз за площадката На „козлодуй” 2 

Стр. 11 Стр. 6 Стр. 2

Стр. 5Стр. 3

Площадката на АЕЦ “Козлодуй”, предвидена за два нови реактора по 
технологията на “Уестингхаус”, трябва да бъде оценена отново. Тя има 
разрешително за един реактор, а намеренията са да се построят два.

Социалистите ще преосмислят участието си 
в работата на комисията за Нотариуса

таско ермеНков: 
две крила в ГерБ 
се сБиха кой да 
строи „турски поток“

„руеН” освоБодеН,
моряците Ни
се приБират
до 10-15 дНи

Бузлуджа 
с разБита 
врата и Без 
охраНа

недоволството си от про-
валените заседания на вре-
менната парламентарна ко-
мисия за проверка на факти 
и обстоятелства, свързани с 
дейността на групата около 
Мартин Божанов - нотари-
уса, изразиха депутатите от 
ПГ “БсП за България” в де-
кларация. Зам.-председателят 
на групата Атанас Зафиров 

от трибуната на народното 
събрание припомни, че едно-
то заседание на комисията не 
се е състояло, без да бъде да-
дено обяснение за причината, 
а последното - защото един-
ственият поканен за изслуш-
ване - административният 
ръководител на софийска 
градска прокуратура илиана 
кирилова, не се яви.

“това обаче не попречи на 
представителите на ПП-ДБ 
да използват наличието на 
камери и да започнат да за-
дават въпроси на неприсъст-
ващи хора, чието присъствие 
са длъжни да обезпечат”, въз-
мути се Зафиров. 

той предупреди, че ако 
тази подигравка с българ-
ското общество продължава, 

парламентарната група на 
“БсП за България” ще пре-
осмисли своето участие в ра-
ботата на псевдокомисията и 
ще потърси други начини за 
стигане до истината за кри-
миналната дейност на група-
та около нотариуса, както и 
осветляването й пред българ-
ските граждани.

спрете с театъра 
пред камерите

само 18% 
от пеНсиите 
са Над 
1000 лева
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ългария трябва да промени данъч-
ната си система, за да осигури повече 
постъпления в бюджета. трябва да се 
възстанови 20% ставка ДДс за всич-
ки сектори, да се премахне плоският 
10% данък за доходите на физически 
лица, като се въведе прогресивна ска-
ла на облагане, както и да се премах-
не таванът за осигуряване и всички да 
плащат осигуровки върху реалните 
си доходи. това препоръча МвФ за 
пореден път (стр. 4).

и... ужас за властта. Защото пре-
поръките на Фонда съвпадат буквал-
но с идеите на БсП, предлагани дъл-
ги години. 

Принципна промяна на данъчна-
та политика у нас отдавна е назряла. 
А как се правеше законодателството 
в тази област през последните годи-
ни? Ако влезем в кулинарния жаргон, 
вземаха се няколко термина, които 
са характерни за данъчното законо-
дателство, разбираеми за широката 
публика. те се гарнираха с няколко 
технически поправки и се поливаха 
обилно с текстовете на няколко евро-
директиви. не се забравяше и щипка 
данъчен популизъм.

никой обаче не смее да приеме 
идеите на БсП и да стигне до сър-
цето на проблема - отмяна на пло-
ския данък. Защото при сегашното 
положение се оказва, че държавата 
е подарила 30 млрд. лв. на едрия ка-
питал и е ощетила с толкова обик-
новените хора.

  �
Евгени ГАВРИЛОВ

алБерт попов 
е в топ 25 
На слалом 
за сезоНа

Стр. 16

БСП към СглоБката: 

Стр.3

в кАДър

Снимка бта 

Ученици от Основното училище “Климент Охридски” в Хасково пресъздадоха 
на празника Сирни Заговезни народните обичаи в деня за прошка


